
Приветствено слово  

на Даниел Парушев, председател на Националното 

представителство на студентските съвети, 

по случай откриването на новата 2023-2024 академична година 
 

 

 

Уважаеми господин Министър, 

Уважаеми господин Председател на Студентския съвет, професор 

Дулевски, професор Вълчева, уважаеми представители на ректорското 

ръководство, на академичното ръководство и разбира се на 

преподавателския състав, скъпи гости и приятели на УНСС, 

От името на Националното представителство на студентските съвети в 

Република България и лично от свое име съм щастлив да ви приветствам с 

откриването на новата 2023 – 2024 учебна година именно в Университета за 

национално и световно стопанство.  



 

През последните години Университетът се утвърди като един от най-добрите в 

България. Вече можем да кажем, че той е съизмерим с университети в Европа. 

Разбира се, за това виновни са всички тези преподаватели, които през 

последните десетилетия се борят за доброто име и са давали от себе си частица 

за подобряването на качеството на образованието в УНСС. Тук съм длъжен да 

споделя също така, че съм изключително горд, че през последните четири 

години видяхме една нова визия в развитието на Университета. Това не е само 

откриването на новия корпус, не е подобряването на залите, материалната база, 

общежитията. Това е само една малка частица, от това, което се направи. 

Всичко това ни радва, нас  възпитаниците на УНСС, и съм щастлив, че 

господин Ректорът успя да направи наистина качествен екип, с който да 

възстанови именно добрия дух и доброто име на Университета. В частност 

беше много трудно да се одобрят, включително и финансовите средства, които 

да бъдат предоставени на УНСС и след това да бъдат защитени. Благодарение 

на неговия екип нещата се случиха наистина  по добрия начин, тъй като имаше 

други университети, които не успяха да усвоят средствата, които бяха за 

студентските общежития. Неслучайно, когато идвахме насам, с господин 

Министъра коментирахме именно това – допълнителните средства, които ще 

се насочат към университетите. Затова, господин Ректор, благодарим Ви за 

всичко, което бе направено. 

 

И сега за първокурсниците. Пред вас има едно ново начало, със сигурност 

трепет, желание за нови успехи, но няма как да не споделя, че със сигурност 

животът ви ще тръгне в друга посока – ще имате по-малко време за купони,  ще 

имате по-малко време за семейството. Но всичко това ще бъде правилната 

посока – да се изградите като професионалисти. Някой от вас със сигурност ще 



бъде един от най-добрите банкери, други ще бъдат едни от най-добрите 

счетоводители, които ще управляват най-големите компании, трети ще бъдат 

добри дипломати, юристи, адвокати, прокурори, съдии, други ще влязат в 

изпълнителната власт. Други пък ще решат да се занимават с наука и ще 

останат в университетите. За всичко това виновни ще са преподавателите и 

доброто име на УНСС, които успяват да изгражда кадри. Аз съм изключително 

горд, като възпитаник на Университета за национално и световно стопанство, 

а надявам се и вие, всички тук присъстващи, ще бъдете горди да сте част от 

семейството, наречен УНСС. 

 

И за финал искам да споделя, че моят мандат в Национално представителство 

е към своя край. Изключително съм благодарен на Студентския съвет за 

подкрепата, която оказаха на Националната организация, а също така и на мен. 

Благодаря и на преподавателите, които през тези четири години помагаха на 

Националната организация, защото това е много важно за всяка една 

институция. Благодаря и на ректорското ръководство, че заставаше винаги зад 

Национално представителство. За да имаме силно студентското 

самоуправление е важно всички да бъдат заедно. Тук това се случи и УНСС е 

добрият пример.  

 

Пожелавам ви да бъдете наистина много здрави, щастливи и горди, че сте 

част от семейството на УНСС! Благодаря!  

  

 


